

TABLE OF CONTENTS

目 录

大气水汽同位素观测与研究新进展

Advances in Atmospheric Vapor Isotope Observation and Research

- 赵晓丽, 袁瑞强..... 23

基于布尔代数的地图符号修正的数学模型

Mathematical Model of Map Symbol Correction Based on Boolean Algebra

- 李晓勇, 钟业勋, 边少锋, 李厚朴, 胡宝清..... 36

基于机器学习的多特征融合高分辨率遥感影像土地利用分类研究

Research on Land Use Classification of Multi-Feature Fusion High-Resolution Remote Sensing Images Based on Machine Learning

- 武丹, 孔辉..... 43

长春市 InSAR 地表沉降与交通基础设施形变监测分析

InSAR Ground Subsidence Monitoring in Changchun City and Deformation Analysis of Traffic Infrastructure

- 孙涛, 刘国祥, 桑明智, 陈坤, 钱昆, 张瑞..... 51

基于改进 YOLOv3 的红外影像目标识别算法研究

Research on Infrared Image Target Recognition Algorithm Based on Improved YOLOv3

- 王安祺, 梁祺策, 黄鹤..... 61

大规模点云直线段的提取

Line Segment Extraction from Large-Scale Point Clouds

- 胡宗田, 杨必胜, 陈驰, 张飞..... 69

室内复杂光照环境视觉定位数据集构建研究

Data Set Construction in the Complex Illumination Environment for Visual Localization

- 刘春, 陈晨..... 81

季节性形变盐渍化评价指数

Seasonal Deformation Salinization Index

- 钱昆, 刘国祥, 向卫, 陈坤, 孙涛, 张瑞..... 95

多重注意力非局部特征融合的序列影像 - 激光点云深度补全

Depth Completion between Single Image and Sparse LiDAR Data with Multiple Attention and Nonlocal Feature

- 张晨, 张飞, 陈驰, 杨必胜..... 111